
 

 
 

 
 

Attīstības komitejas sēdes  

protokols Nr. 5 
 

 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā    2023. gada 10. maijā 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 

noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: Gatis Miglāns (LZS). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Sintija Tenisa. 

Komitejā pavisam 9 deputāti. 

Komitejas sēdē piedalās 8 deputāti: 

komitejas locekļi: Valērijs Bulāns (LRA), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās attālināti, 

izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, atrodas komandējumā), Raitis Kubuliņš 

(LZP), Jānis Leja (S) (piedalās attālināti līdz plkst. 12.00, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku, atrodas komandējumā), Karīna Miķelsone (LRA) (piedalās 

attālināti no plkst. 09.00 līdz plkst. 12.00, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, 

no plkst. 12.45 piedalās klātienē), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Sniedze Brakovska (LRA) (atvaļinājumā). 

Komitejas sēdē piedalās:  

Pašvaldības domes deputāte: Arta Deniņa (JKP). 

Administrācijas darbinieki: Ligita Anspoka, Laura Bite, Diāna Čūriška, Ilona Gotharde, Silvis 

Grīnbergs, Volli Kukk, Iluta Plikgalve, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Nadežda Rubina, Inga 

Švarce, Zintis Varts. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas 

hidromeliorācijas speciāliste Lelde Balode, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis,  pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 

Vides pārvaldības nodaļas vides aizsardzības inspektors Raimonds Garenčiks, Ādažu novada 

būvvaldes vadītājs Ainārs Grikmanis, Ādažu novada Mākslu skolas direktora p.i. Kaspars 

Rubenis, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Ielu un ceļu uzturēšanas nodaļas 

vadītājs Pēteris Sabļins, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības 

nodaļas vadītājs Edgars Sliede, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 

Administratīvās nodaļas klientu apkalpošanas un sabiedrisko attiecību speciāliste Kristīne 

Strode, Ādažu novada iedzīvotāji: Vārds Uzvārds, Vārds Uzvārds. 
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DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Attīstības komitejas šā gada 10. maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā Nr. 

600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas 

kārtības noteikšanai”. 

3. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas Mūzikas 

un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā. 

4. Par aktualizēto Attīstības programmas (2021.-2027.) pašreizējās situācijas 

raksturojumu. 

5. Par dalību projektā “EuroPolders”. 

6. Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu nodošanu 

pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

7. Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi Dzirnupes iela 22, Siguļi. 

8. Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras iela 15-3, Carnikava. 

9. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas iela 12, Ādaži. 

10. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu zemes vienību daļām. 

11. Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas ciemā. 

12. Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Matītes”, Carnikavā. 

13. Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras iela 50 un “Cielaviņu iela”, 

Carnikavā. 

14. Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”. 

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam Krastupes ielā 22, Ādažos. 

16. Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām Muižkungu ielā, Ādažos. 

17. Informatīvs ziņojums par valsts aizsardzības objektu aizsargjoslu datu saskaņošanu. 

18. Informatīvs ziņojums par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera 

kanālu”. 

19. Informatīvs ziņojums par ES fondu finansējumu plūdu un krastu erozijas novēršanai 

(2021.-2027.). 

20. Informatīvs ziņojums par satiksmes organizācijas izmaiņām Liepu alejā un Ludmilas 

Azarovas ielā. 

21. Informatīvs ziņojums par aprīļa mēnesī izsniegtām būvatļaujām. 

22. Informatīvs ziņojums par Lielo talku 2023. 

1. Par Attīstības komitejas šā gada 10. maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

(Gatis Miglāns) 

Ierosina darba kārtības 5. jautājumu “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. 

gada 28. decembra lēmumā Nr. 600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas 

un izmantošanas kārtības noteikšanai”” izskatīt kā otro un papildināt darba kārtību ar 22. 

jautājumu “Informatīvs ziņojums par Lielo talku 2023”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu 

numerāciju. Ierosina apstiprināt Attīstības komitejas šā gada 10. maija sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Apstiprināt Attīstības komitejas šā gada 10. maija sēdes darba kārtību. 

Plkst. 09.03 K. Miķelsone atstāj sēdi. 

2. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā 

Nr. 600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas 

kārtības noteikšanai” 

(Edgars Sliede) 

Ziņo par grozījumu veikšanu pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā Nr. 600 “Par 

darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai”, 

nosakot, ka darba grupai līdz šā gada 30. septembrim iesniegt Attīstības komitejai pašvaldības 

domes saistošo noteikumu “Par publisko ūdeņu izmantošanu un aizsardzību Ādažu novadā” 

projektu. 

G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, J. LEJA, J. RUKS, I. 

GOTHARDE, E. SLIEDE, V. Uzvārds, V. Uzvārds, G. DZENIS, A. BRŪVERS debatē par: 

1. Mazā Baltezera izmantošanas nosacījumiem – motorizētā ūdens transporta 

izmantošanas iespējām, iespējamajiem aizliegumiem un nosacījumiem, ātruma 

ierobežošanu, iespējām Mazo Baltezeru izmantot nokļūšanai uz Lielo Baltezeru; 

2. spēkā esošajiem aizliegumiem un iespējām tos kontrolēt, uzstādot attiecīgās aizlieguma 

zīmes, kā arī, pieaicinot sabiedrību, iesaistīties un ziņot pašvaldības policijai par 

veiktajiem pārkāpumiem; 

3. nepieciešamību noteikt, kuri publiskie ūdeņi ir klusie ūdeņi un kuri intensīvas 

izmantošanas ūdeņi, attiecīgi vērtējot ietekmi uz dabu; 

4. spēkā esošo Carnikavas pagasta un Ādažu pagasta Teritorijas plānojumu un tam 

atbilstošu aizlieguma zīmju izvietošanu;  

5. nepieciešamību saņemt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas vadlīnijas 

attiecībā par publisko ūdeņu izmantošanas un aizsardzības nosacījumiem. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (K. Miķelsone (LRA) atstāja 

sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. 

decembra lēmumā Nr. 600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu 

apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai”” projektu un virzīt to 

izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoram Gunāram 

Dzenim organizēt: 

2.1. informācijas publicēšanu par publisko ūdeņu izmantošanu vasaras sezonā 

pašvaldības tīmekļvietnē, sociālajās platformās un oficiālajā izdevumā “Ādažu 

vēstis”; 

2.2. navigācijas zīmju uzstādīšanu uz ūdens Mazajā Baltezerā par ezera izmantošanas 

ierobežojumiem, izvērtējot ceļa zīmju uzstādīšanas iespējas no pašvaldības 

aģentūras “Carnikavas komunālserviss” budžeta līdzekļiem. 
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3. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas 

Mūzikas un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā 

(Arta Deniņa, Imants Krastiņš, Jānis Leja) 

Ziņo par pašvaldības domes deputātu Artas Deniņas, Imanta Krastiņa un Jāņa Lejas šā gada 6. 

aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1885) ar priekšlikumu par Carnikavas Mūzikas un 

mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā, savu lūgumu pamatojot ar to, ka bijušā 

Carnikavas novada un tagadējā apvienotā Ādažu novada ilgtermiņa stratēģijā Carnikavas 

“Izglītības kvartāla” būvniecība un pieguļošo ceļu rekonstrukcija ir noteikta kā prioritāra, kā arī 

kā neatņemama “Izglītības kvartāla” daļa ir jaunās Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas ēkas 

būvniecība. Vērš uzmanību, ka pašvaldība jau ir ieguldījusi ievērojamus finanšu līdzekļus 

Mūzikas un mākslas ēkas projektēšanā – kopējās izmaksas skolas stadiona un Mūzikas un 

mākslas ēkas būvprojekta izstrādei ir vairāk kā 400 tūkstoši euro un atbilstoši pašvaldību 

regulējošiem normatīvajiem aktiem un mantas neizšķērdēšanas principiem, projekts ir jārealizē. 

Aicina uzsākt Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas būvniecību 2024. gadā. 

A.GRIKAMNIS vērš uzmanību, ka būvobjekts “Carnikavas novada izglītības iestāžu mācību 

vides uzlabošanai nepieciešamo pārbūves būvprojektu izstrāde un autoruzraudzība” (turpmāk 

– būvobjekts) ekspluatācijā ir pieņemts 2022. gada 27. maijā un ar šo datumu ir noslēgta 

būvniecība – visu veidu būvju projektēšanas un būvdarbu process. Vērš uzmanību, ka 

būvprojekts, ko pasūtīja Carnikavas novada dome un kam Būvniecības informācijas sistēmā 

Carnikavas novada būvvalde 2018. gada 26. novembrī veica atzīmi par projektēšanas 

nosacījumu izpildi, turpmākā būvniecībā nav izmatojams un, lai uzsāktu esošās ēkas pārbūves 

procesu, ir nepieciešams izstrādāt būvniecības ieceres dokumentāciju, veicot esošās ēkas 

inženierizpēti. Skaidro, ka, veicot inženierizpēti būves paplašināšanai, pārbūvei vai tehniskajai 

modernizācijai, ir jānoskaidro, kā mainījušies dabas apstākļi (arī pamatnes grunts īpašības) 

attiecīgās būves būvniecības un ekspluatācijas laikā. 

L. ANSPORKA informē par Izglītības attīstības prioritātēm un secību: 1) jauna pirmsskolas 

izglītības iestāde un satiksmes infrastruktūra; 2) Carnikavas pamatskolas reorganizācija par 

Carnikavas vidusskolu; 3) jauna sākumskola – pamatskola un satiksmes infrastruktūra; 4) 

Ādažu vidusskolas ēkas tehniskā stāvokļa uzlabošana; 5) Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes 

“Strautiņš” renovācija; 6) Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādes “Riekstiņš” paplašināšana; 

7) iekļaujošā izglītība; 8) pedagogu piesaiste – atalgojums un bonusi; 9) skolēnu transporta 

maršrutā Ādaži – Carnikava nodrošināšana un Carnikavas pamatskolas pieejamības 

nodrošināšana; 10) Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta izveide kā piebūve 

pie Carnikavas pamatskolas; 11) Ādažu vidusskola reorganizācija par ģimnāziju. 

I. PĒRKONE ziņo par iespējamo ārfinansējuma piesaisti pakalpojumu attīstībai. Informē, ka 

šajā plānošanas periodā Izglītības un zinātnes ministrijas pārraudzībā esošajās programmās nav 

paredzēts ārējais finansējums mākslas un mūzikas skolu būvniecībai, arī Valsts kases 

aizdevumi 2023. gadā tieši šādam mērķim nav paredzēti (likuma “Par valsts budžetu 2023. 

gadam un budžeta ietvaru 2023., 2024. un 2025. gadam” (turpmāk – likums) deleģējums 

attiecas uz vispārējās izglītības iestādēm.). Vērš uzmanību, ka likuma  36.panta pirmās daļas 8. 

punkts nosaka tematiski nenosauktus prioritāros investīciju projektus (pašvaldība var īstenot 

četrus šādus prioritāros investīciju projektus, kas atsevišķi nav noteikti likuma 36. panta pirmajā 

daļā), bet jāatceras, ka pašvaldība jau ir definējusi citus projektus, tai skaitā Carnikavas stadiona 

atjaunošanu un Kalngales NAI pārbūvi, ko virzīt kā prioritāros un maksimāli pieejamais 

aizņēmums 1,5 milj. euro šiem projektiem jau ir izsmelts. 

G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, A. DENIŅA, I. ŠVARCE, A. 

GRIKMANIS, L. ANSPORKA, I. PĒRKONE, G. DZENIS debatē par: 
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1. Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanas 2024. gadā 

iespējām, nepieciešamajiem finanšu līdzekļiem, pakalpojuma nodrošināšanu Ādažu 

novada Mākslu skolas ietvaros; 

2. būvobjekta izmantošanas nosacījumiem; 

3. Izglītības attīstības prioritātēm un to noteikto secību, kā arī nepieciešamību sākotnēji 

nodrošināt pakalpojumu pieejamību, drošu vidu, kā arī paredzamo atalgojuma 

palielināšanu pedagogiem no pašvaldības budžeta, satiksmi un bērnu drošību; 

4. par ārfinansējuma piesaisti pakalpojumu attīstībai un to pieejamību, kā arī iespējām 

atrast finansējumu, atsavinot Carnikavas pagastā esošos nekustamos īpašumus, kas nav 

nepieciešami pašvaldības funkciju nodrošināšanai, ieguldot šos līdzekļus projekta 

izstrādē; 

5. iespējām rīkot arhitektu plenēru izglītības kvartāla attīstībai, paredzot pašvaldības 

budžetā līdzekļus plenēra rīkošanai, kā arī savlaicīgu arhitektu uzrunāšanu dalībai 

plenērā un nepieciešamību plenērā skatīt Carnikavas pagasta attīstību kopumā. 

Plkst. 11.40 K. MIĶELSONE piedalās sēdē. 

Plkst. 11.40 J. LEJA atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Virzīt jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē. 

Plkst. 11.41 J. LEJA piedalās sēdē. 

4. Par aktualizēto Attīstības programmas (2021.-2027.) pašreizējās situācijas 

raksturojumu 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par aktualizēto Attīstības programmas (2021.-2027.) pašreizējās situācijas raksturojumu. 

Informē, ka, lai noskaidrotu aktuālo situāciju minētajās jomās un noteiktu ieteicamākos 

pasākumus to turpmākai attīstībai, Ādažu novada pašvaldība 2022. gadā uzsāka situācijas 

papildu izpēti - tehniski ekonomisko pamatojumu (turpmāk – TEP) izstrādi pirmsskolas 

izglītības, veloinfrastruktūras, mobilitātes un atjaunojamo energoresursu jomā. Vērš uzmanību, 

ka katrā no TEP tika ieteikti vairāki priekšlikumi pašvaldības ieteicamajām rīcībām un daļu no 

tiem plānots īstenot, gatavojot projektu pieteikumus ārējā finansējuma piesaistei. Ziņo, ka, lai 

pamatotu nepieciešamību veikt jaunas pirmsskolas izglītības iestādes izbūvi, projekta 

pieteikumam 4.2.1. specifiskā atbalsta mērķa “Uzlabot vienlīdzīgu piekļuvi iekļaujošiem un 

kvalitatīviem pakalpojumiem izglītības, mācību un mūžizglītības jomā, attīstot pieejamu 

infrastruktūru, tostarp, veicinot noturību izglītošanā un mācībās attālinātā un tiešsaistes režīmā” 

4.2.1.7. pasākumā “Pirmsskolas izglītības iestāžu infrastruktūras attīstība” būs nepieciešams 

pievienot gan TEP, gan atsauci uz Attīstības programmā iekļauto prognozi par pirmsskolas 

vecuma bērnu skaitu pašvaldībā turpmākajos piecos gados. Vērš uzmanību, ka, ņemot vērā 

minēto nosacījumu, Attīstības programmai tiks sagatavots jauns pielikums “Pašreizējās 

situācijas raksturojums” un virzīts izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par aktualizēto Attīstības programmas (2021.-2027.) pašreizējās 

situācijas raksturojumu” projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 17. 

maija sēdē. 
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5. Par dalību projektā “EuroPolders” 

(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka pašvaldība šā gada 22. aprīlī saņēma Nīderlandes asociācijas “Vereniging Regio 

Water” e-pastu ar aicinājumu iesaistīties projekta “EuroPolders” pieteikuma gatavošanā 

Eiropas Savienības programmas Interreg Europe 2021-2027 ietvaros. Informē, ka projekta 

“EuroPolders” mērķis ir apvienot zināšanas un pieredzi ar ilgtspējīgu polderu telpisko un ainavu 

kvalitāti, mantojumu un atpūtas ekonomiku. Vērš uzmanību, ka projekta sadarbības partneri ir 

uzrunātas vairākas pašvaldības Latvijā, kurās polderi ir kultūras ainavas, kā arī projektā kopā 

paredzēts iesaistīt Eiropas 23 valstu pašvaldības, ministrijas, biedrības, kā arī citus sadarbības 

partnerus ar polderainavām. Informē, ka projekta ietvaros plānots organizēt zināšanu un 

pieredzes apmaiņas pasākumus, tai skaitā arī Ādažu novadā - Ādažu centra  un Laveru polderus. 

Projekta pieteikumu iesniegšanas termiņš ir šā gada 9. jūnijs, projekta īstenošanas laiks ir 4 gadi 

pēc tā apstiprināšanas, tai skaitā 3 gadi – pieredzes apmaiņas aktivitātēm, un 1 gads – 

uzraudzībai. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību projektā “EuroPolders”” projektu un virzīt to izskatīšanai 

pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

6. Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu 

nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par SIA “Ādažu ūdens” (adrese: Gaujas iela 16, Ādaži, Ādažu novads, LV - 2164) 2022. 

gada 17. oktobra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/22/5202) ar lūgumu nodot sabiedrībai 

pašvaldībai piederošu sadzīves kanalizācijas sistēmu (cauruļvadu kopējais garums 997 m) un 

ūdensapgādes sistēmu (cauruļvadu kopējais garums 1203,54 m un 3 hidranti), veicot 

ieguldījumu sabiedrības pamatkapitālā. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par” (Valērijs Bulāns (LRA), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja 

(S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), 

“Pret” – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo 

īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” 

projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē. 

7. Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi Dzirnupes iela 22, Siguļi 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 12. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/1951) ar lūgumu turpināt iznomāt apbūvētu zemes vienību 0,079 ha platībā ar kadastra 

apzīmējumu 8052 003 0356, kura ietilpst nekustamā īpašuma Dzirnupes iela 22, Siguļi, 

Carnikavas pagasts, Ādažu novads sastāvā. 

Plkst. 11.58 A. ROZĪTIS atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Arnis Rozītis (LRA) atstāja 

sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi Dzirnupes 

iela 22, Siguļi” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija 

sēdē. 
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*** 

G. MIGLĀNS, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija saistošo 

noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, izsludina 

pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 12.00 līdz plkst. 12.45. 

Plkst. 12.00 J. LEJA atstāj sēdi. 

*** 

8. Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras iela 15-3, Carnikava 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 11. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/1912) ar lūgumu atpirkt un iegūt īpašumā dzīvokli Jūras ielā 15-3, Carnikavā, Carnikavas 

pagastā, Ādažu novadā (kad. Nr. 8052 900 107. Informē, ka iesniedzējs ir dzīvokļa īrnieks un 

atsavināšanas ierosinājumam pievienota dzīvokļa īres līguma kopija un izziņa par īres un 

komunālo maksājumu parāda neesamību. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras iela 15-3, 

Carnikava” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

9. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas iela 12, Ādaži 

(Vollijs Kuks) 

Ziņo par Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 24. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/2306) ar lūgumu nodibināt ceļa servitūtu zemesgabalā Muižas iela 12, Ādaži (kad. 

Nr.8044 004 0286) par labu īpašuma Muižas iela 12A, Ādaži (kadastra Nr. 8044 004 0089) 

zemesgabalam ar kadastra apzīmējumu 8044 004 0531. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas iela 12, 

Ādaži” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

10. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu zemes vienību daļām 

(Vollijs Kuks) 

Ziņo par  Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 20. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/2252) ar lūgumu noteikt nekustamā īpašuma ar nosaukumu “Jaunsalas” un adresi Lejupes 

iela 3, Ādaži, Ādažu novads, īpašuma lietošanas mērķus īpašuma zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 8044 011 0059 daļām. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu zemes vienību 

daļām” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

11. Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas ciemā 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par Valsts zemes dienesta (adrese: Puškina iela 14, Rīga, LV-1050) šā gada 17. aprīļa 

paziņojumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2026) ar lūgumu piešķirt adreses jaunām telpu grupām, 

kas ir reģistrētas dzīvojamā mājā “Ainavas”, Gauja, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, LV-

2163. 

https://www.google.com/maps/search/?api=1&query=56.94185379665189,24.121904780749
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Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas ciemā” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

12. Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Matītes”, Carnikavā 

(Zintis Varts) 

Ziņo par Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 27. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/2434) ar lūgumu atļaut izstrādāt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Matītes”, 

Carnikava zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8052 004 0400 ar mērķi sadalīt īpašumu 

piecās daļās. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Matītes”, 

Carnikavā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

13. Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras iela 50 un “Cielaviņu 

iela”, Carnikavā 

(Zintis Varts) 

Ziņo par SIA “Carnikavas celtnieks” (adrese: Atpūtas iela 1, Carnikava, Ādažu novads, LV-

2163) 2022. gada 23. septembra pieteikumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/615) ar lūgumu atļaut 

izstrādāt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Jūras iela 50, Carnikava zemes vienībai 

ar kadastra apzīmējumu 8052 004 0748 ar mērķi sadalīt piecās daļās. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras iela 50 

un “Cielaviņu iela”, Carnikavā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 

gada 24. maija sēdē. 

14. Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Lantveiduļi” 

(Miķelis Cinis) 

Ziņo par Vārds Uzvārds (adrese: adrese) un Vārds Uzvārds (adrese: adrese) šā gada 21. marta 

iesniegums (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1523) ar lūgumu atļaut no īpašuma “Lantveiduļi”, Ādažu 

pagasts, Ādažu novads (kad.nr. 80440120108) atdalīt īpašuma sastāvā esošo zemes vienību ar 

kadastra apzīmējumu 80440120110 (7,16ha), kā arī piešķirt atdalītajai zemes vienībai 

nosaukumu. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”” 

projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam Krastupes ielā 22, Ādažos 

(Miķelis Cinis) 

Ziņo par SIA “LATĪPAŠUMS - MĒRNIECĪBAS BIROJS” (adrese: Ainavu iela 8, Cēsis, Cēsu 

novads, LV - 4101) šā gada 27. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2427) ar lūgumu 

izskatīt un apstiprināt zemes ierīcības projektu īpašuma Krastupes ielā 22, Ādažos, zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 8044 011 0005, kā arī piešķirt nekustamā īpašuma lietošanas 

mērķus un adreses jaunveidojamajiem īpašumiem. 
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Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam Krastupes ielā 

22, Ādažos” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

16. Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām Muižkungu ielā, Ādažos 

(Silvis Grīnbergs) 

Ziņo par SIA “CAR” (adrese: Zušu iela 30, Carnikava, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, LV 

- 2163) šā gada 24. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2337) ar lūgumu piešķirt adreses 

vai nosaukumus un lietošanas mērķus diviem zemesgabaliem Muižkungu ielā, kā arī noteikt 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķus, lai varētu veikt mērniecību. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām Muižkungu ielā, 

Ādažos” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

17. Informatīvs ziņojums par valsts aizsardzības objektu aizsargjoslu datu saskaņošanu 

(Silvis Grīnbergs) 

Ziņo par Valsts aizsardzības militāro objektu un iepirkumu centra (adrese: Ernestīnes iela 34, 

Rīga, LV-1046) šā gada 28. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2446) par valsts 

aizsardzības objektu aizsargjoslu datu saskaņošanu Ādažu novadā. Informē, ka aizsargjoslas ap 

valsts aizsardzības objektiem ir noteiktas Ministru kabineta 2006. gada 27. jūnija noteikumos 

Nr. 508 “Noteikumi par aizsargjoslām ap valsts aizsardzības objektiem un šo aizsargjoslu 

platumu”, kuriem šā gada 13. aprīlī stājās spēkā grozījumi, kas precizē arī valsts aizsardzības 

objektu, kam nosakāma aizsargjosla Ādažu novadā (1. pielikums). Vērš uzmanību, ka 

saskaņojumu lūdz sniegt pēc iespējas īsākā termiņā, taču ne vēlāk kā mēneša laikā no vēstules 

saņemšanas brīža, kā arī nesaņemot atbildi, centrs uzskatīs saskaņošanu par paveiktu. 

G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, K. MIĶELSONE, J. RUKS, G. PORIETIS, A. BRŪVERS, I. 

ŠVARCE, S. GRĪNBERGS debatē par: 

1. poligona teritorijā esošajiem privātīpašumiem un pašvaldībai piederošiem īpašumiem, 

kā arī nepieciešamību vienoties par piekļuves nodrošināšanu īpašumu uzturēšanas un 

apsaimniekošanas darbu veikšanai; 

2. aizsargjoslas platumu starp valsts aizsardzības objektu – poligonu un publiski pieejamo 

novada teritoriju; 

3. nepieciešamību organizēt tikšanos ar Valsts aizsardzības militāro objektu un iepirkumu 

centra pārstāvjiem par valsts aizsardzības objektu aizsargjoslu datu saskaņošanu. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas nodaļai: 

1.1. sniegt starpatbildi uz Valsts aizsardzības militāro objektu un iepirkumu centra šā 

gada 28. aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/2446) par pašvaldības 

lēmuma pieņemšanas nosacījumiem; 

1.2. organizēt tikšanos ar Valsts aizsardzības militāro objektu un iepirkumu centra 

pārstāvjiem līdz šā gada 15. jūnijam, pieaicinot pašvaldības administrācijas 

Nekustamā īpašuma nodaļas, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
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un pašvaldības domes un administrācijas vadības pārstāvjus, kā arī pašvaldības 

domes deputātu Jāni Ruku. 

2. Virzīt jautājumu izskatīšanai Attīstības komitejas šā gada 12. jūlija sēdē. 

18. Informatīvs ziņojums par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera 

kanālu” 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” gaitu. Informē, ka 

Ādažu novada pašvaldība saņēma privātpersonas šā gada 13. aprīļa vēstuli (reģ. Nr. ĀNP/1-11-

1/23/1959), kurā tika izteikti iebildumi pret Eiropas lauksaimniecības fonda lauku attīstībai 

(turpmāk – ELFLA) projekta “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” (turpmāk 

– projekts) īstenošanu. Informē, ka projekta ietvaros, nav plānots šķērsot nekustamos īpašumus 

ar kadastra Nr. 80440140162, Nr. 80440140163, Nr. 80440140092, Nr. 8044014002, kā arī 

dotajā brīdī nav plānota koku izzāģēšana. Vērš uzmanību, ka pastaigu celiņa projektēšanas 

stadijā tiks izskatīti iespējamie risinājumi nepārtraukta celiņa izveidei aptuveni 2 km garumā, 

kā arī tiks ievērtētas prasības apmeklētāju drošībai, tai skaitā nepieciešamajās vietās paredzot 

margas vai citus piemērotus drošības elementus. Informē, ka pastaigu celiņš tiek plānots Gaujas 

- Baltezera kanāla kreisajā pusē (Alderu pusē), jo celiņa izveides rezultātā tā tiešie lietotāji būtu 

tuvumā dzīvojošie iedzīvotāji - Alderu un Baltezera iedzīvotāji. Vērš uzmanību, ka Alderu 

ciems kļūst aizvien blīvāk apdzīvotāks, tiek celtas jaunas mājas un galvenā savienojošā Kanāla 

iela ir ar intensīvu auto satiksmi, nepiemērota gājēju un velo kustībai, jo īpaši, skolēnu un 

jauniešu kustībai. Vērš uzmanību, ka celiņš tiktu izmantots kā ērts savienojums Alderu ciemam 

ar Ādažu centru, kur pieejami ikdienā nepieciešami pakalpojumi, izglītības iestādes, kā arī 

izbūvētais gājēju celiņš gar Gaujas – Baltezera kanālu uzlabotu satiksmes drošību posmā no 

Alderu ciema līdz Ādažiem. Vērš uzmanību, ka Alderu ciems atrodas gana nelielā attālumā, lai, 

izbūvējot drošu savienojošo celiņu starp ciemu un Ādažu pilsētu, daļa iedzīvotāju izmainītu 

savus mobilitātes ieradumus un šo celiņu iekļautu ikdienas maršrutos, izvēloties videi 

draudzīgākus pārvietošanās līdzekļus. Norāda, ka ņemot vērā iepriekš minēto, celiņa izveide 

Gaujas - Baltezera kanāla labajā pusē nesasniegtu plānotos projekta mērķus. Akcentē, ka 

iedzīvotājiem ir jārēķinās, ka katram nekustamā īpašuma īpašniekam ir tiesības izmantot savu 

īpašumu atbilstoši teritorijas plānojumam, arī apbūvēt, turklāt pašvaldība, plānojot projekta 

īstenošanu, primāri domā par visas sabiedrības interešu nodrošināšanu, īpaši vājāko dalībnieku 

aizsardzību. Vērš uzmanību, ka labums, ko pēc projekta īstenošanas iegūs sabiedrība, būs 

lielāks nekā neērtības, kas varētu rasties kanālam pieguļošo teritoriju īpašniekiem. Informē, ka 

šā gada 27. aprīlī tika organizēta tikšanās ar Ādažu novada pašvaldības iedzīvotājiem, kuras 

laikā tika skaidrots projekta mērķis, kā arī sniegtas atbildes uz iedzīvotāju jautājumiem un 

tikšanās rezultātā tika nolemts izveidot elektronisku aptauju, kurā iedzīvotāji paustu savu 

viedokli par projekta īstenošanu. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

19. Informatīvs ziņojums par ES fondu finansējumu plūdu un krastu erozijas 

novēršanai (2021.-2027.) 

(Lelde Balode, Lauris Bernāns, Laura Bite) 

Ziņo par ES fondu finansējumu plūdu un krastu erozijas novēršanai (2021.-2027.) (2. 

pielikums). 

G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, K. MIĶELSONE, L. BITE, L. 

BALODE, L. BERNĀNS debatē par: 
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1. plūdu rašanās iemesliem un plūdos visvairāk skartajām vietām; 

2. Cēlāju aplūšanu, risinājumiem plūdu novēršanai un nepieciešamo finansējumu; 

3. ES fondu finansējuma plūdu un krastu erozijas novēršanai pieejamību; 

4. pasākuma “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi” reglamentējošo 

Ministru Kabineta noteikumu izdošanas sagaidīšanu. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

 Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” speciālistiem sekot līdzi 

pasākuma “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi” reglamentējošo 

Ministru kabineta noteikumu saskaņošanas procesam (virza VARAM) un projektu 

ideju priekšatlasei iesniegt informāciju par visām 4 “Gaujas upju baseinu apgabala 

apsaimniekošanas un plūdu riska pārvaldības plānā 2022-2027.gadam” minētajām 

aktivitātēm Ādažu un Carnikavas pagastos, kā arī iekļaut plāna nepieminētos, bet 

joprojām aktuālos pasākumus teritorijā pie Upmalām, pat, ja plānā tās netiek minētas, 

tādējādi uzturot aktuālo vajadzību turpināt krasta erozijas novēršanas pasākumus 

visās vietās novada teritorijā, kur tas ir joprojām aktuāli.

20. Informatīvs ziņojums par satiksmes organizācijas izmaiņām Liepu alejā un 

Ludmilas Azarovas ielā 

(Artis Brūvers, Pēteris Sabļins) 

Ziņo par satiksmes organizācijas izmaiņām Liepu alejā un Ludmilas Azarovas ielā (3. 

pielikums). 

G. MIGLĀNS, A. DENIŅA, K. MIĶELSONE, R. KUBULIŅŠ, J. RUKS, P. SABĻINS, A. 

BRŪVERS, R. GARENČIKS, I. GOTHARDE debatē par: 

1. pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta lēmuma Nr. 386 “Par satiksmes organizācijas 

izmaiņām Liepu alejā un Ludmilas Azarovas ielā” izpildes gaitu – lēmums par ceļa 

zīmes Nr. 533 “Dzīvojamā zona” Liepu alejā un tās šķērsielās, Ludmilas Azarovas ielā 

un tās šķērsielās izvietošanu nav izpildīts, ņemot vērā, ka VSIA “Latvijas Valsts ceļi” 

nesaskaņo ceļa zīmes izvietošanu minētajā teritorijā; 

2. Satiksmes organizācijas izmaiņas iespējām Liepu alejā un Ludmilas Azarovas ielā: 1. 

variants – dzīvojamā zona nav noteikta, tiek paredzēta 20-30km/h zona, izbūvējot melno 

segumu pieguļošajās ielās pie Ludmilas Azarovas ielas un Liepu alejas, ir izveidojušies 

vienādas nozīmes krustojumi, kur darbojas labās rokas likums, kas var izraisīt avārijas 

situācijas, tāpēc nepieciešams ar ceļa zīmēm norādīt galvenos savienojošos ceļus 

kvartālā (attiecas uz visiem variantiem); 2. variants – dzīvojamā zona noteikta visās 

ielās; 3. variants – dzīvojamā zona noteikta visās Liepu alejas, Mazās Gaujas ielas, 

Ludmilas Azarovas un Kokgaujas ielu šķērsielās; 

3. nepieciešamību sākotnēji izstrādāt risinājumus mazāk aizsargātajiem satiksmes 

dalībniekiem, šādi nodrošinot gājēju un velobraucēju drošību; 

4. VSIA “Latvijas Valsts ceļi” izvirzītajām prasībām, kas nosaka, ka nevar noteikt  

dzīvojamās zonas statusu ielai, ja nav izbūvēta atbilstoša ielas infrastruktūra un nav 

atbilstoša transporta plūsmas intensitāte; 

5. nepieciešamību noteikt vienotu satiksmes organizāciju visā novada teritorijā atkarībā no 

ceļa seguma, ceļa platuma, infrastruktūras un satiksmes intensitātes; 
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6. pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” izveidotās satiksmes organizācijas 

komisijas darbu, sastāvu, nolikumu un vadlīnijām. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Juridiskās un iepirkuma nodaļas vadītājas 

vietniecei Ilonai Gothardei izvērtēt, ņemot vērā komitejas sēdē pašvaldības 

darbinieku sniegto argumentāciju, pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta lēmuma 

Nr. 386 “Par satiksmes organizācijas izmaiņām Liepu alejā un Ludmilas Azarovas 

ielā” turpmāko piemērošanu, veicot tajā grozījumus vai atceļot lēmumu. 

3. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” speciālistiem sagatavot 

informāciju uz Attīstības komitejas šā gada 14. jūnija sēdi par: 

3.1. Liepu alejas būvprojekta statusa izvērtēšanu, paredzot ilgtspējīgu infrastruktūru; 

3.2. satiksmes organizācijas konceptuālu stratēģiju; 

3.3. satiksmes organizācijas komisijas nolikumu un vadlīnijas, kā arī izvērtēt 

komisijas sastāva paplašināšanu, ņemot vērā, ka komisijas sastāvā ir divi 

komisijas locekļi – P. Sabļins un G. Dzenis. 

4. Virzīt jautājumu izskatīšanai Attīstības komitejas šā gada 14. jūnija sēdē. 

21. Informatīvs ziņojums par aprīļa mēnesī izsniegtām būvatļaujām 

(Ainārs Grikmanis) 

Ziņo par šā gada aprīlī izsniegtām būvatļaujām (4. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

22. Informatīvs ziņojums par Lielo talku 2023 

(Kristīne Strode) 

Ziņo par Lielo talku 2023 (5. pielikums). 

G. MIGLĀNS, K. MIĶELSONE, R. KUBULIŅŠ, K. STRODE debatē par: 

1. Lielās talkas norisi, kas gadu gaitā, pateicoties aktīvai iedzīvotāju, biedrību un 

Nacionālo bruņoto spēku karavīru iesaistei, no teritorijas sakopšanas ir transformējusies 

par teritorijas labiekārtošanu; 

2. iespējām nākamā gada Lielajā talkā pieteikt Zibeņu trasi, kā arī apzināt citas teritorijas, 

kas būtu nepieciešams iekļaut Lielās talkas norisē; 

3. nepieciešamību savlaicīgi sākt plānot Lielo talku 2024, nosakot talkas koordinatoru un 

talkas kopējo konceptu. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta 2023. gada 10. maijā plkst. 15:52 
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Attīstības komitejas priekšsēdētājs GATIS MIGLĀNS 

Protokolētāja SINTIJA TENISA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


